

TIDY TAILS
Dog Grooming

**LOCATED IN
STE. ANNE, MB**

One-on-One Grooming
Quiet Environment
14 Years Experience
All Breeds Welcome

Salon Hours
Monday-Saturday
8am to 4pm
By Appointment only

Call or Text: 204-930-3953

Your Local Realtor

Jeremy Wiens

Jeremy Wiens Personal Real Estate Corporation



204.381.1167

jeremy.wiens@coldwellbanker.ca



Scan or click here/Balayez ou cliquez ici.
<https://linktr.ee/townofsteanne> for more
information. /pour plus d'information.



January Bulletin de janvier 2025

14 Centrale Avenue, Ste. Anne, Manitoba R5H 1B8

Phone/téléphone: 204.422.5293

Email/courriel: town@steanne.ca



The Town Office will be closed January 1st 2025./ Le bureau sera fermé le 1 janvier 2025

Jeanna Taylor, BMus

kindermusik@jeannataylor.com
jeanna@jeannataylor.com

204-914-0503
jeannataylor.com

Idunnu Tokurah
(204) 296-6474
idunnutokurah@gmail.com

**PROFESSIONAL CORNHOLE
BOARDS & ACCESSORIES**

CABINET-GRADE WOOD
BUILT-IN HANDLE
LEGS FOLD FOR EASY STORAGE
MEETS ALL PRO SPECIFICATIONS
CUSTOM DESIGNS AVAILABLE
OWNED & OPERATED LOCALLY. SERVING NATIONALLY.

ROYALCORNHOLE.CA

DARLENE DAWN TELESKY
Principal/Designer/CAD Technician

204.292.6132
dawnasseedesigns@gmail.com
@dawnassea_designs

Specializing In:
Custom Designs
CAD Plans
3D Modeling

Architectural Construction Plans for: Custom Homes - Additions - Decks - Renovations - Interior Design - Garages and more.

Advertising space for rent. For more information,
please contact

town@steanne.ca

Espace publicitaire à louer.

Pour plus d'informations, veuillez contacter

town@steanne.ca

Advertising space for rent. For more information,
please contact

town@steanne.ca

Espace publicitaire à louer.

Pour plus d'informations, veuillez contacter

town@steanne.ca

Advertising space for rent. For more information,
please contact

town@steanne.ca

Espace publicitaire à louer.

Pour plus d'informations, veuillez contacter

town@steanne.ca

Upcoming Council Meetings

January 8th & 22nd, 2025 at 4:30pm. Meetings are open to the Public, to observe only. If you have a request for council to discuss, please email town@steanne.ca. If needed, we may set up your delegation appointment. Agendas and minutes for all Council meetings are available online at www.steannemb.ca

Prochaines réunions du conseil

Le 8 et 22 janvier 2025 à 16 h 30. Les réunions sont ouvertes au public, uniquement pour observer. Si vous souhaitez que le conseil discute d'une demande, veuillez envoyer un courriel à town@steanne.ca. Si nécessaire, nous pouvons fixer un rendez-vous pour votre délégation. Les ordres du jour et les procès-verbaux de toutes les réunions du conseil sont disponibles en ligne au www.steannemb.ca.

The Town would like to Inform you...

As of January 2025, the Town will no longer be mailing payment receipts. If you require a receipt, please contact the Town office to setup payment receipts by email.

Les informations par rapport à la Ville

Veuillez noter qu'à partir de janvier 2025, les reçus de paiement ne seront plus envoyés par la poste. Si vous avez besoin d'un reçu, veuillez contacter le bureau.



Town of Ste. Anne
Explore Ste. Anne's Beauty
Town of Ste. Anne
Designed for iPhone
Free

Download our App today on Google Play and Apple.

<https://play.google.com/store/apps/details?id=com.catalis.publicmobile.townofsteanne>

<https://apps.apple.com/ca/app/town-of-ste-anne/id6698893881>

Téléchargez notre application aujourd'hui sur Google Play et Apple.

<https://play.google.com/store/apps/details?id=com.catalis.publicmobile.townofsteanne>

<https://apps.apple.com/ca/app/town-of-ste-anne/id6698893881>

Public Skate:

Public Skating for the 2024/2025 season is open every Sunday from **9:30AM-10:30AM**. (Schedule may differ. Please see ice rental calendar on our website)

Public Skating Rules

- No dangerous skating (i.e., tag, crack the whip, fast skating, weaving through traffic, backwards skating, spins or figure skating).
- We strongly recommend the use of a CSA-approved hockey helmet and cage for all ages, 16 years and under are mandatory.
- The Arena is not a drop off for children as the free skating time is unsupervised, children under the age of 12 need to be accompanied by an adult.

Ste. Anne Outdoor Rink:

The outdoor rink is now open! Please note that this is weather dependent, and may close if warmer weather or snow events occur.

Lighting will be on until approximately 10pm. Please adhere to the rules and regulations as posted on location for this outdoor facility.

January 2025 at Bibliothèque Ste Anne Library:

Starting Monday, January 13th, the Library will be hosting a story time, both in English and French. Parents will have to register their child to attend by calling the library during our business hours. **Spaces are limited.** English will be from 10:00-10:45 and French from 11:00-11:45. Starting Wednesday, January 15th from 6:00pm till 7:00 pm, we will hosting be a self-led craft night for adults, everyone is welcome to attend, bringing their own craft to work on and connect with others. Starting Thursday, January 16th, we will be hosting a drop in Lego night from 4:00pm till 6:00pm. Children under the age of 12 will have to be accompanied by an adult.

New library hours

🕒 Library Hours:

-Tues-Thurs: 10 AM – 7 PM

- Fri: 10 AM - 4 PM

- Sat: 10 AM - 1 PM

🌐 <https://bibliothequesteannelibrary.ca>

✉ Email: library@steanne.ca

☎ Phone: 204-422-9958

📍 Location: 16 Rue De L'Eglise, Ste Anne, Manitoba

Le patinage public :

Le patinage public pour la saison 2024/2025 est ouvert tous les dimanches de **9h30 à 10h30**. (Les horaires peuvent varier. Veuillez consulter le calendrier de location de glace sur notre site web).

Règles du patinage public

- Pas de patinage dangereux (par exemple, tag, craquer le fouet, patinage rapide, se faufiler dans la circulation, patinage à reculons, pirouettes ou patinage artistique).
- Nous recommandons fortement l'utilisation d'un casque de hockey et d'une cage approuvée par l'ACNOR pour tous les âges, les 16 ans et moins sont obligatoires.
- L'aréna n'est pas un lieu d'accueil pour les enfants car le patinage libre se fait sans surveillance. Les enfants de moins de 12 ans doivent être accompagnés d'un adulte.

Installation extérieure de Ste-Anne: est maintenant

ouverte ! Veuillez noter que cela dépend des conditions météorologiques et pourrez fermer en cas de temps plus chaud ou de neige.

L'éclairage sera allumé jusqu'à environ 22 heures. Veuillez respecter les règlements affichés sur place.

Janvier 2025 à la Bibliothèque Ste Anne:

Tous les lundis à partir du 13, il y aura une heure du conte, en anglais et en français, les parents devront inscrire leur enfant pour y assister, les parents peuvent appeler la bibliothèque pour s'inscrire, les places sont limitées. L'anglais aura lieu de 10h00 à 10h45 et le français de 11h00 à 11h45.

Les mercredis à partir du 15, de 18h00 à 19h00, il y aura une soirée de bricolage pour les adultes, chaque participant peut apporter un bricolage pour travailler et créer des liens avec les autres.

Les jeudis à partir du 16, il y aura une soirée Lego de 16h00 à 18h00, les enfants de moins de 12 ans devront être accompagnés d'un adulte.

Nouvelles heures d'ouverture de la bibliothèque

🕒 Heures d'ouverture de la bibliothèque :

- Mardi-Jeudi : 10H - 19H

- Vendredi : 10H – 16H

-Samedi : 10H – 13H

🌐 <https://bibliothequesteannelibrary.ca>

✉ Courriel : library@steanne.ca.

☎ Téléphone : 204-422-9958

📍 Location : 16 Rue De L'Église, Ste Anne, Manitoba

Public Services would like to Inform you...

During any snow event, the Public Works Department appreciates your cooperation. Please be patient, we will get to your street as soon as possible. The roadway right of way is required for snow storage along the streets. Please have all summer landscaping accessories, driveway markers and basketball nets cleared away from the street areas. No overnight parking. This includes the entire area up to the property lines. Visit us at www.steannemb.ca for more details. Thank you to everyone for the continued cooperation with this.



The Ste Anne CDC is hosting their Business Breakfast on January 21st, 2025 at 7AM located at The Villa Youville Door H Salon Marguerite. If you have a business in the Town of Ste Anne and are interested in joining, please contact edo@steanne.ca to register.



See Our Local Businesses Job Posting Board:

<https://steannemb.ca/index.asp?SEC=2A5185FD-6120-4A78-9093-AB7A1AD80E78>



Do you have a business or are you self-employed within the town of Ste Anne?

Please let us know. We are putting together a Business Directory for the town of Ste Anne and we'd love to add your business to it. We are looking for all kinds of businesses like electricians, plumbers, lawn care, realtors, IT services, etc. Please send us an email with your details at town@steanne.ca.

Les informations par rapport aux services publics...

Lors d'un épisode de neige, le service des travaux publics apprécie votre coopération. Soyez patient, nous nous occuperons de votre rue dès que possible. L'emprise de la chaussée est nécessaire pour le stockage de la neige le long des rues. Les accessoires d'aménagement paysager d'été, les bornes d'entrée, les filets de basket-ball doivent être enlevés de la chaussée. Il s'agit de l'ensemble de la zone jusqu'aux limites de la propriété. Visitez-nous au www.steannemb.ca pour plus de détails. Merci à tous pour votre coopération.

La CDC de Ste-Anne organise son petit déjeuner d'affaires le 21 janvier 2025 à 7 heures du matin à la Villa Youville Porte H Salon Marguerite. Si vous avez une entreprise dans la ville de Ste-Anne et que vous êtes intéressé à vous joindre au groupe, veuillez communiquer avec edo@steanne.ca pour vous inscrire.

Voir le tableau d'affichage des offres d'emploi de nos entreprises locales :

<https://steannemb.ca/index.asp?SEC=2A5185FD-6120-4A78-9093-AB7A1AD80E78>

Avez-vous une entreprise ou êtes-vous un travailleur indépendant dans la ville de Ste. Anne?

N'hésitez pas à nous le faire savoir. Nous sommes en train de créer un répertoire d'entreprises pour la ville de Sainte-Anne et nous aimerions y ajouter votre entreprise. Nous sommes à la recherche de toutes sortes d'entreprises, comme des électriciens, des plombiers, des services d'entretien des pelouses, des agents immobiliers, des services informatiques, etc. Veuillez nous envoyer un courriel avec vos détails à town@steanne.ca.